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Abstract (en)
A lamp (1) consists of a base member (3) that accommodates at least one light source (5), an edge area (11c) on the base which is directed to
the area to be illuminated, and a transparent cover panel (8) which at least partially covers the edge area. The base body and the cover panel only
converge at the outer edge of the cover panel, and a free space is formed in-between, allowing light from the source to enter directly as far as the
cover panel.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Leuchte (1) mit einer Lichtquelle (5) oder Anschlußmitteln für eine solche, und mit einer sich quer zur Abstrahlrichtung
(15) erstreckenden lichtdurchlässigen Scheibe (8). Um die Leuchte (1) hinsichtlich einer Entblendung zu verbessern, ist die lichtdurchlässige
Scheibe (8) mit einer Mikrostruktur (15) versehen, und es sind Lichtvergleichmäßigungsmittel (10) vorgesehen, die gewährleisten, daß die
Leuchtdichte des in die Scheibe (8) eintretenden Lichtes an allen Stellen der Scheibe (8) etwa gleich groß ist.
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